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§ 171 

Svar på interpellation - Botkyrkas ansvar i debatten om 
mångkulturalism och interkulturell samhällsutveckling (V) 
(KS/2019:551)  

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Mats Einarsson (V) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-09-
26 § 128 en interpellation till kommunstyrelsens ordförande om Botkyrkas 
ansvar i debatten om ”mångkulturalism” och interkulturell samhällsutveckl-
ing. 
 
Interpellationen bordlades vid kommunfullmäktiges sammanträde den 24 
oktober 2019 § 131. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin (S) besvarar interpellationen. 
 
I debatten yttrar sig Mats Einarsson (V), Ebba Östlin (S), Yusuf Aydin 
(KD), Anne Rosensvärd (SD), Robert Stenkvist (SD) och Mattias Gökinan 
(S). 
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§ 172 

Svar på interpellation - Kameraövervakning (SD) 
(KS/2019:687) 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Robert Stenkvist (SD) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-
10-24 § 157 en interpellation till kommunstyrelsens ordförande om kamera-
övervakning. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin (S) besvarar interpellationen. 
 
I debatten yttrar sig Robert Stenkvist (SD) och Ebba Östlin (S). 
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§ 173 

Svar på interpellation - Angående utlandsresor och repre-
sentationskostnader (TUP) (KS/2019:690)  

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Anders Thorén (TUP) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-
10-24 § 157 en interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående 
utlandsresor och representationskostnader. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin (S) besvarar interpellationen. 
 
I debatten yttrar sig Anders Thorén (TUP), Ebba Östlin (S), Rita Ilomäki 
(TUP), Myrna Persson (MP), Mats Einarsson (V) och Yngve RK Jönsson 
(M). 
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§ 174 

Svar på interpellation - Angående Lärarförbundets årliga 
mätning "Bästa skolkommun" (TUP) (KS/2019:692)  

 
Beslut 

Interpellationen bordläggs. 
 
Sammanfattning 

Karin Nakamura Lindholm (TUP) ställde vid kommunfullmäktiges sam-
manträde 2019-10-24 § 157 en interpellation till utbildningsnämndens ord-
förande angående Lärarförbundets årliga mätning ”Bästa skolkommun”. 
 
Interpellanten har förhinder vid dagens sammanträde. Ordföranden föreslår 
därför att interpellationen bordläggs. 
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§ 175 

Svar på interpellation - Angående värmekameror eller plat-
tor i sängen som känner av läget (M) (KS/2019:702)  

 
Beslut 

Interpellationen bordläggs. 
 
Sammanfattning 

Kia Hjelte (M) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-10-24 § 
157 en interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående värmeka-
meror eller plattor i sängen som känner av läget. 
 
Interpellanten har förhinder vid dagens sammanträde. Ordföranden föreslår 
därför att interpellationen bordläggs. 
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§ 176 

Svar på interpellation - Hågelbyleden (M) (KS/2019:755)  

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Boban Pejcic (M) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-11-
25 § 169 en interpellation till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om 
Hågelbyleden. 
 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S) besvarar inter-
pellationen. 
 
I debatten yttrar sig Boban Pejcic (M), Gabriel Melki (S), Yngve RK Jöns-
son (M) och Per Börjel (TUP). 
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§ 177 

Höjning av VA-taxan avseende brukningsavgifter i Bot-
kyrka kommun (KS/2019:747)  

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer upprättat förslag till höjning av bruk-
ningsavgifter i Botkyrka kommuns VA-taxa. 

 
2. Kommunfullmäktige fastställer att VA-taxan ska gälla från och med 

den 1 januari 2020. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 203 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Botkyrka kommuns avgifter för vatten och avlopp (VA) tas ut för att täcka 
nödvändiga kostnader för VA-verksamheten. Avgifterna utgörs av bruk-
ningsavgifter och anslutningsavgifter. Brukningsavgifterna har sedan 2012 
årligen räknats upp med index. Nu finns ett behov av en högre ökning för att 
verksamheten ska klara de utmaningar och kostnadsökningar som verksam-
heten står inför, till exempel ökade avgifter till Sydvästra stockholmsregion-
ens VA-verksaktiebolag och Stockholm Vatten och Avfall. 
 
Bedömningen inför 2020 är att VA-verksamhetens brukningsintäkter behö-
ver öka till 136 miljoner kronor jämfört med dagens 127 miljoner kronor. 
Det innebär en ökning med 6,5 procent.   
 
VA-taxans anslutningsavgifter kommer indexuppräknas enligt redan fast-
ställd princip.  
 
En normal villa i Botkyrka kommun betalar cirka 4 000 kronor per år för 
VA. Den kostnaden är lägre än både medel och medianvärdet för motsva-
rande bostad i Stockholms län. Föreslagen höjning förändrar inte hur Bot-
kyrka ligger till jämfört med andra kommuner. 
 
Tekniska nämnden behandlade ärendet 2019-11-18, § 118. 
 
Tekniska förvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-10-21. 
 
I debatten yttrar sig Lena Ingren (S), Yngve RK Jönsson (M) och Per Börjel 
(TUP). 
 
Yrkande 

Lena Ingren (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunsty-
relsens förslag. 
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Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 178 

Detaljplaneprogram för centrala Tullinge - beslut om god-
kännande (KS/2019:725) 

 
Beslut 

1. Ärendet ska avgöras idag. 
 

2. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till aktualiserat detaljplane-
program för centrala Tullinge. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Tullingepartiet och Sverigedemokraterna  
reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 204 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Syftet med detaljplaneprogrammet är att undersöka möjligheterna för en till-
kommande bebyggelse i de centrala delarna samt utreda möjligheterna för 
handelns fortsatta utveckling i stadsdelen. 
 
Programmet belyser bl.a. följande punkter: 
 Möjlig markanvändning 
 Utvecklingsmöjligheter för handel 
 Utformning av Tullinge station 
 Utformning av allmänna ytor 
 Framtida parkering 
 
Förvaltningen har de senaste åren fått ett antal förfrågningar om att se över 
gällande detaljplaner i syfte att skapa fler byggrätter. Även i kommunens 
översiktsplan planeras för en ökad bebyggelsetäthet i förhållande till pro-
grammet. Arbetet med att aktualisera planprogrammet från 2005 inleddes 
med en processinriktad dialog.  
 
Samhällsbyggnadsnämnden behandlade ärendet 2019-10-22, § 329. 
 
Samhällbyggnadsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
09-30. 
 
I debatten yttrar sig Gabriel Melki (S), Anders Thorén (TUP), Stina Lund-
gren (M), Östen Granberg (SD), Christina Karlsson (MP), Tuva Lund (S), 
Carl Widercrantz (TUP), Per Börjel (TUP), Ing-Marie Viklund (L), Kerstin 
Amelin (V), Niklas Gladh (MP), Andrei Ignat (M) och Martin Inglot (SD). 
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Yrkanden 

Gabriel Melki (S), Christina Karlsson (MP), Tuva Lund (S), Kerstin Amelin 
(V), Niklas Gladh (MP) och Andrei Ignat (M) föreslår att kommunfullmäk-
tige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Anders Thorén (TUP), Carl Widercrantz (TUP) och Per Börjel (TUP) före-
slår att kommunfullmäktige återremitterar ärendet, bilaga. 
 
Martin Inglot (SD) ansluter sig till Tullingepartiets återremissyrkande. 
 
Östen Granberg (SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Sveri-
gedemokraternas yrkande i kommunstyrelsen. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer först förslaget om återremiss mot att ärendet ska avgöras 
idag under proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att ären-
det ska avgöras idag. 
 
Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot Sverigedemo-
kraternas förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kom-
munstyrelsens förslag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag röstar ja. 
 
Den som vill bifalla Sverigedemokraternas förslag röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 56 ja-röster mot 10 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 
kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
Särskilt yttrande 

Stina Lundgren (M) hänvisar till Moderaternas särskilda yttrande i kom-
munstyrelsen. 
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Ärende	  178:	   Detaljplaneprogram	  för	  centrala	  Tullinge	  –	  beslut	  om	  

godkännande	  
 
 
Tullingepartiet har yttrat sig över detaljplaneprogrammet i ett tidigare skede. Det nya förslaget ser 
dock bättre ut jämfört med tidigare version. Särskilt glada är vi för att förvaltningen föreslår att 
bostäderna vid Solskensparken ska utgå.  
 
Vi är dock fortsatt kritiska till en för omfattande byggnation med cirka 1600 nya bostäder. Vid den 
första dialogen talades det om 800 bostäder, därefter har antalet föreslagna bostäder ökat vilket går 
stick i stäv med tidigare planer.  
 
Tullinge behöver förtätas för att ge underlag till butiker och annan service. Men detta ska ske 
varsamt och med god framförhållning. Hänsyn måste tas till befintlig bebyggelse så att nya bostäder 
smälter in i omgivningen. Exempelvis har upplåtelseformen av bostäder en stor inverkan på 
områdets karaktär. Vi vänder oss mot att en stor andel av nybyggnationen är hyresrätter i 
kommunens förslag. Det är en för hög koncentration av hyresrätter i relation till vad Tullingeborna 
önskar.  
 
Stora delar av planen, framför allt byggnaderna i anslutning till väg 226, är beroende av att Förbifart 
Tullinge byggs. Förbifarten finns dock inte ens med i Trafikverkets planer. Nuvarande visionära 
förslag handlar därför mestadels om hur det kan se ut efter år 2030.  
 
Det vore bättre att ta fram ett konkret förslag som inte är beroende av förbifarten. Satsa på att rusta 
upp Tullinge centrum så att det blir rent och snyggt med bättre belysning, fina planteringar och 
attraktiva ytor. Det är enkla och konkreta åtgärder som kan genomföras per omgående och inte i en 
avlägsen framtid.  
 
Förslaget som Tullingepartiet presenterade år 2013, tillsammans med arkitekten Kjell Forshed, 
bygger inte på att förbifarten finns på plats och kan därför påbörjas i närtid. Med Tullingepartiets 
förslag får vi ett modernt och uppgraderat Tullinge, men behåller samtidigt karaktären av en 
småskalig ”trädgårdsstad” med blandad bebyggelse. Vi får ett mera attraktivt och tryggare centrum 
med nya entréer, ett ljust och soligt torg, en liten park, ett nytt bibliotek och attraktiva mötesplatser.  
 
Kjell Forsheds förslag kan lämpligen kombineras med den skiss som samma arkitekt har tagit fram 
för bebyggelse i Hamra grustag. Med tanke på den mängd bostäder som kommunen vill bygga är 
det utmärkt att planera för bostäder i det nedlagda grustaget. Där kan mer än 1000 bostäder rymmas, 
vilket innebär att färre bostäder behövde byggas i nuvarande centrum. På så sätt kan attraktiva ytor 
och småskalig bebyggelse planeras i Tullinge centrum.  
 
 
 
 
 



  
Vi föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att ärendet återremitteras till samhällsbyggnadsförvaltning så att detaljplaneprogrammet kan 

kompletteras enligt ovan 
  
Anders	  Thorén	  (TUP)	   Carl	  Widercrantz	  (TUP)	  	   	   	  	  
	  
Per	  Börjel	  (TUP)	  	   	   Christian	  Wagner	  (TUP)	  



2019-12-17 20:03:31 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 178. Detaljplaneprogram för centrala Tullinge - beslut om godkännande 
 
Ja:56 Nej:10 Avstår:8 Inte röstat:1 

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Ja

Stina Lundgren (M) Ja

Willy Viitala (M) Ja

Yngve RK Jönsson (M) Ja

Carl Baker (M) Ja

Andrei Ignat (M) Ja

Ufuk Sen (M) Ja

Solveig Nilsson (M) Ja

Gül Alci (M) Ja

Mehmet Kulbay (M) Ja



Boban Pejcic (M) Ja

Anders Thorén (TUP) Avstår

Camilla Jägemalm (TUP) Avstår

Carl Widercrantz (TUP) Avstår

Per Börjel (TUP) Avstår

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Avstår

Christian Wagner (TUP) Avstår

Fredrik Ahlinder (TUP) Avstår

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Asiah Altjewa (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ej röst

Dag Ahlse (C) Ja



Johan Lunnelie (C) Ja

Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Ja

Thomas Karlsson (TUP) Avstår

Ebtesam Zino (KD) Ja

Eber Vikström (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:74 
Potentiellt antal röstande:75 



BOTKYRKA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 12[45] 
Kommunfullmäktige  

 2019-12-17   

 

 

§ 179 

Antagande av ny bolagsordning och ägardirektiv för Upp-
lev Botkyrka AB (KS/2019:481)  

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av kommunallagens regler om minori-
tetsåterremiss och med den motivering som lämnats av Moderaterna, 
Tullingepartiet och Sverigedemokraterna. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 205 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Upplev Botkyrka AB ägs till 100% av Botkyrka kommun. Bolagsordning 
tillsammans med ägardirektiv är bolagsstyrelsens och bolagets VD:s in-
struktion för hur bolaget ska drivas. Nuvarande bolagsordning är daterad 
2009-02-02. Nuvarande ägardirektiv är daterade 2014-03-25. 
 
Under 2019 har Botkyrka kommuns helägda bolag Upplev Botkyrka AB 
och Hågelbyparken AB genomgått en fusion där Hågelbyparken AB uppgår 
i Upplev Botkyrka AB per den 31 december 2019. Av denna anledning har 
Upplev Botkyrka AB:s bolagsordning och ägardirektiv behövt revideras.  
 
Förslagen till reviderad bolagsordning och ägardirektiv är utarbetade av 
kommunledningsförvaltningen i samråd med kultur- och fritidsförvaltning-
en, arbetsmarknads- och vuxenutbildningsförvaltningen och tekniska för-
valtningen. Avstämning har skett med bolagets VD. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
10-30. 
 
Ärendet sambehandlas med ärendet Revidering ägardirektiv för AB Botkyr-
kabyggen, dnr KS/2019:480. 
 
I debatten yttrar sig Yngve RK Jönsson (M), Ebba Östlin (S), Per Börjel 
(TUP), Jimmy Baker (M), Martin Inglot (SD) och Bo Johansson (S). 
 
Under debatten godkänner fullmäktige att sakupplysning inhämtas av 
kommunjurist Ann Gustafsson. 
 
Yrkanden 

Ebba Östlin (S) och Bo Johansson (S) föreslår att kommunfullmäktige be-
slutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Jimmy Baker (M), Yngve RK Jönsson (M), Per Börjel (TUP) och Martin 
Inglot (SD) föreslår att ärendet återremitteras med motiveringen: 
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Med anledning av att det råder delade meningar mellan Sveriges 
Kommuners och Regioners jurister och Botkyrka kommuns jurist 
måste frågan utredas ytterligare. 

 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer först förslaget om återremiss mot att ärendet ska avgöras 
idag under proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att ären-
det ska avgöras idag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill att ärendet ska avgöras idag röstar ja. 
 
Den som vill återremittera ärendet röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 44 ja-röster mot 31 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att ärendet 
ska återremitteras, bilaga. 
 
Kommunfullmäktige har därmed beslutat att återremittera ärendet enligt 
kommunallagens regler om minoritetsåterremiss. 
 
 



2019-12-17 20:33:57 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 179. Antagande av ny bolagsordning och ägardirektiv för Upplev Botkyrka AB 
 
Ja:44 Nej:31 Avstår:0  

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Nej

Stina Lundgren (M) Nej

Willy Viitala (M) Nej

Yngve RK Jönsson (M) Nej

Carl Baker (M) Nej

Andrei Ignat (M) Nej

Ufuk Sen (M) Nej

Solveig Nilsson (M) Nej

Gül Alci (M) Nej

Mehmet Kulbay (M) Nej



Boban Pejcic (M) Nej

Anders Thorén (TUP) Nej

Camilla Jägemalm (TUP) Nej

Carl Widercrantz (TUP) Nej

Per Börjel (TUP) Nej

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Nej

Christian Wagner (TUP) Nej

Fredrik Ahlinder (TUP) Nej

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Nej

Christina Karlsson (MP) Ja

Asiah Altjewa (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja



Johan Lunnelie (C) Ja

Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Nej

Thomas Karlsson (TUP) Nej

Ebtesam Zino (KD) Ja

Eber Vikström (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:75 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 180 

Antagande av uppdragsavtal för Upplev Botkyrka AB 2020-
2021 (KS/2019:481) 

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer, med ändring av kommunstyrelsens 
förslag till beslut, uppdragsavtalet mellan kommunen och Upplev Bot-
kyrka AB med följande revidering: 
 
 Uppdragsersättning för Hågelbyparken AB: 6 985 112 kronor 
 Uppdragsersättning för Upplev Botkyrka AB: 25 547 758 kronor 
 Total uppdragsersättning för Hågelbyparken AB och Upplev Bot-

kyrka AB: 32 532 870 kronor. 
 

2. Ersättning för uteblivna parkeringsintäkter om 100 000 kronor för 2020 
ska finansieras ur kommunstyrelsens medel till förfogande. Från och 
med budgetår 2021 ska denna ersättning rymmas inom ordinarie bud-
getram. 
 

3. Detta uppdragsavtal ersätter tidigare avtal mellan kommunen och Upp-
lev Botkyrka AB samt mellan kommunen och Hågelbyparken AB. 
 

4. Kommunfullmäktige beslutar att Hågelbyparken AB ska ersättas med 
100 000 kronor för förlorade parkeringsintäkter 2019. Ersättningen fi-
nansieras ur kommunstyrelsens medel till förfogande 2019. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 206 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Under 2019 har Botkyrka kommuns helägda bolag Upplev Botkyrka AB 
och Hågelbyparken AB genomgått en fusion där Hågelbyparken AB uppgår 
i Upplev Botkyrka AB per den 31 december 2019. Av denna anledning har 
uppdragsavtalen mellan kommunen och dessa bolag behövt revideras. Detta 
förslag till nytt uppdragsavtal ersätter kommunens tidigare av-
tal/uppdragsavtal med UBAB (ärende KS/2018:644) och Hågelbyparken 
AB (KS/2018:645).  
 
Uppdragsavtalet föreslås gälla 1 januari 2020 till och med 31 december 
2021. 
 
Förslaget till nytt uppdragsavtal är utarbetat av kommunledningsförvaltning-
en i samråd med kultur- och fritidsförvaltningen, arbetsmarknads- och vux-
enutbildningsförvaltningen och tekniska förvaltningen. Avstämning har 
skett med bolagets VD. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
10-30. 
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I debatten yttrar sig Ebba Östlin (S) och Yngve RK Jönsson (M). 
 
Yrkanden 

Ebba Östlin (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunsty-
relsens förslag och Socialdemokraternas ändringsyrkande, bilaga. 
 
Yngve RK Jönsson (M) ansluter sig till Ebba Östlins förslag. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag med ändringsförslag. Ordföranden finner att kom-
munfullmäktige beslutar enligt förslaget. 
 
 



Kommunfullmäktige  Yrkande 

§ 180 Antagande av uppdragsavtal för Upplev Botkyrka AB 2020‐2021

Beslutet om fri entré och parkering 2018 fattades av kommunstyrelsen 2018‐05‐07. Ersättningens storlek 

för 2018 uppgick till 350 000 kronor. Denna summa baserades på kostnader från 2017 (150 000 kronor  
för nationaldagen och 200 000 kronor för midsommar). Beloppet inkluderade även ersättning till en  
förening för att agera parkeringsvärdar. Av beslutet framgår att fritt inträde skulle gälla från 2018 och 

framåt. Vidare uppdrogs kommunledningsförvaltningen att revidera uppdragsavtalet så att denna del 

regleras i avtalet mellan kommunen och bolaget. Ersättningsbelopp för de följande åren fastställdes inte 

och ersättning för parkering gällde endast för 2018. 

I uppdragsavtalet för Hågelbyparken AB för 2019 inkluderades den fria entrén vid nationaldagen, valborg 

och midsommar under punkt 4. I mål och budget 2019, KF 2018‐12‐18, fastställde kommunfullmäktige att 

bolaget skulle ersättas med 250 000 kronor för fri entré vid midsommar och nationaldagsfirande 2019. Av  
formuleringen i besluten framgår att ersättningen bestäms för ett år i taget. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde 2019‐11‐22 så fastställde kommunstyrelsen ett förslag till 

kommunfullmäktige om uppdragsersättningens storlek för Upplev Botkyrka AB 2020. Skillnaden mot 

föregående år är att Hågelbyparken AB även skulle ersättas med 100 000 kronor för förlorade  
parkeringsintäkter, vilket gör att uppdragsersättningens del rörande fri entré och parkering istället 
uppgår till 350 000 kronor för 2020. Dessutom ska detta även gälla för 2019. Eftersom dessa 100 000 
kronor inte var budgeterade för behöver kommunfullmäktige fastställa hur ersättning för förlorade 

parkeringsintäkter 2019 och 2020 ska finansieras. 

Uppdragsersättningen för Upplev Botkyrka AB och Hågelbyparken AB uppgår till:
Hågelbyparken AB: 6 985 112 kronor 2020. 
(Inkluderar följande: Grundersättning, ersättning för högre hyra, ersättning för fri entré på midsommar 
och nationaldagen, ersättning för uteblivna parkeringsintäkter.)

Upplev Botkyrka AB: 25 547 758 kronor 2020.
(Inkluderar följande: Grundersättning.)

Total ersättning för Hågelbyparken AB och Upplev Botkyrka AB: 32 532 870 kronor 2020.

Jag yrkar att:

1. Kommunfullmäktige fastställer uppdragsavtalet mellan kommunen och Upplev Botkyrka AB
med följande revidering:
Uppdragsersättning för Hågelbyparken AB: 6 985 112   kronor
Uppdragsersättning för Upplev Botkyrka AB: 25 547 758 kronor
Total uppdragsersättning för Hågelbyparken AB och Upplev Botkyrka AB: 32 532 870 kronor.

2. Ersättning för uteblivna parkeringsintäkter om 100 000 kronor för 2020 ska finansieras ur
kommunstyrelsens medel till förfogande. Från och med budgetår 2021 ska denna ersättning

rymmas inom ordinarie budgetram.

3. Detta uppdragsavtal ersätter tidigare avtal mellan kommun och Upplev Botkyrka AB samt
mellan kommunen och Hågelbyparken AB.

4. Kommunfullmäktige beslutar att Hågelbyparken AB ska ersättas med 100 000 kronor för
förlorade parkeringsintäkter 2019. Ersättningen finansieras ur kommunstyrelsens medel till
förfogande 2019.

Ebba Östlin (S)
Kommunstyrelsens ordförande 
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§ 181 

Revidering ägardirektiv för AB Botkyrkabyggen 
(KS/2019:480)  

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av kommunallagens regler om minori-
tetsåterremiss och med den motivering som lämnats av Moderaterna 
och Tullingepartiet. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 207 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till nytt ägardirek-
tiv för AB Botkyrkabyggen. Avstämning har skett med AB Botkyrkabyg-
gen. Nuvarande ägardirektiv antogs av kommunfullmäktige den 26 maj 
2016, § 106 och gäller 2019 ut. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
11-04. 
 
Ärendet sambehandlas med ärendet Antagande av ny bolagsordning och 
ägardirektiv för Upplev Botkyrka AB, dnr KS/2019:481. 
 
I debatten yttrar sig Mats Einarsson (V), Willy Viitala (M), Yngve RK Jöns-
son (M), Aram El Khoury (KD), Gabriel Melki (S), Per Börjel (TUP), Tuva 
Lund (S) och Ebba Östlin (S). 
 
Yrkanden 

Tuva Lund (S), Ebba Östlin (S) och Aram El Khoury (KD) föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Mats Einarsson (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kom-
munstyrelsens förslag med den ändring som framgår av Vänsterpartiets yr-
kande i kommunstyrelsen. 
 
Willy Viitala (M), Yngve RK Jönsson (M) och Per Börjel (TUP) föreslår att 
ärendet återremitteras med motiveringen: 
 

Med anledning av att det råder delade meningar mellan Sveriges kom-
muners och Regioners jurister och Botkyrka kommuns jurist måste frå-
gan utredas ytterligare. 

 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer först förslaget om återremiss mot att ärendet ska avgöras 
idag under proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att ären-
det ska avgöras idag. 
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Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill att ärendet ska avgöras idag röstar ja. 
 
Den som vill återremittera ärendet röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 45 ja-röster mot 30 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att ärendet 
ska återremitteras, bilaga. 
 
Kommunfullmäktige har därmed beslutat att återremittera ärendet enligt 
kommunallagens regler om minoritetsåterremiss. 
 
 



2019-12-17 20:56:01 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 181. Revidering ägardirektiv för AB Botkyrkabyggen 
 
Ja:45 Nej:30 Avstår:0  

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Nej

Stina Lundgren (M) Nej

Willy Viitala (M) Nej

Yngve RK Jönsson (M) Nej

Carl Baker (M) Nej

Andrei Ignat (M) Nej

Ufuk Sen (M) Nej

Solveig Nilsson (M) Nej

Gül Alci (M) Nej

Mehmet Kulbay (M) Nej



Boban Pejcic (M) Nej

Anders Thorén (TUP) Nej

Camilla Jägemalm (TUP) Nej

Carl Widercrantz (TUP) Nej

Per Börjel (TUP) Nej

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Nej

Christian Wagner (TUP) Nej

Fredrik Ahlinder (TUP) Nej

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja

Johan Lunnelie (C) Ja



Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Nej

Thomas Karlsson (TUP) Nej

Ebtesam Zino (KD) Ja

Eber Vikström (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Kristina Dellrud (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:75 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 182 

Antagande av finansriktlinje (KS/2019:684)  

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer Finansriktlinjen. 
 

2. Kommunfullmäktige upphäver dokumenten Finanspolicy, riktlinje för 
leasing och finansinstruktion med anledning av detta beslut. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 208 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige antog kommunens finanspolicy den 15 november 
2016, KS/2016:778 och kommunstyrelsen antog finansinstruktionen den 28 
november 2016 KS/2016:778. Riktlinjen för leasing antogs av kommun-
fullmäktige den 16 december 2010 § 268. Enligt finanspolicy och finansin-
struktionen ska dokumenten revideras vid behov. Riktlinjen för leasing är 
äldre än 5 år och behöver aktualitetsprövas. 
 
Sedan finansdokumenten antogs har kommunens finansarbete utvecklats 
och nya finansiella krav och lånemöjligheter har kommit. Revisionen har 
också under 2019 genomfört en revision av finansarbetet. Revisorerna pe-
kade på en del rekommendationer och rekommenderade en uppdatering av 
dokumenten. I samband med arbetet har en omarbetning av dokumenten ge-
nomförts. Finanspolicyn, finansinstruktionen och riktlinjen för leasing har 
skrivits ihop i ett och samma dokument, finansriktlinje. Till det har det ta-
gits fram en anvisning för att ledsaga kommunens internbank i dess arbete.  
 
Förutom en hopskrivning av dokumenten har ett antal ställningstaganden 
gjorts utifrån att bedriva en effektiv finanshantering.  
 
 Likviditetsreserven kopplas inte till LCR-måttet utan ska utgöra betal-

ningsberedskap för minst 30 dagars genomsnittliga löpande utgifter, av 
praktiska skäl uppskattat till 1,5 x senaste löneutbetalningen.  
 

 Genomsnittlig löptid på kapital och ränta är idag 2 - 5 år och ersätts av 
1 - 3 år. Det ger kommunen en möjlighet att låna på kortare bindnings-
tid och dra nytta av dagens låga ränteläge. Vid eventuell förändring i 
dagens ränteläge går korta lån att omsätta till längre för att säkra kom-
munens upplåning. 
 

 Maximal andel ränteförfall det närmaste året är idag 60 % ersätts av 70 
%. Förändringen är ytterligare ett led till att dra nytta av den låga ränte-
nivån. 
 

 Särskild skrivning om möjlighet till realräntelån tas bort. Inaktuellt och 
inte lönsamt för kommunen. 
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 Kommuninvest tillagd som motpart för finansiella placeringar. Tilläg-
get är för att ytterligare ge kommunen möjlighet till placering i säkra 
tillgångar. 

 
Revisionens rekommendationer har beaktats och arbetats in i reviderade 
riktlinjen.  
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
11-06. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 183 

Beslut om utökad lån- och borgensram för Söderenergi AB 
2019-2020 (KS/2019:733)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige fastställer utökad lån- och borgensram för Söder-
energi AB till 870 000 000 kronor för 2019 och 2020. 

 
Sammanfattning  

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 209 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Söderenergi AB har inkommit med ett äskande om att tillfälligt få höja sin 
lån- och borgensram med totalt 100 000 000 kronor, där ett överdrag av nu-
varande totala lån- och borgensram på 2 900 000 000 kronor behöver göras 
med 100 000 000 kronor under perioden 2019-12-20 – 2020-01-10. Efter 
denna period bedömer bolaget att det tillfälliga behovet upphör. 
 
För Botkyrka kommuns del, som har en ägarandel om 29 % i Söderenergi, 
innebär det en utökning av lån- och borgensramen för Söderenergi AB med 
29 000 000 kronor från 841 000 000 kronor till 870 000 000 kronor. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelsen 2019-
11-12. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 184 

Riktlinje för budgetansvar, attest, redovisning och intern 
kontroll (KS/2019:644)  

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer riktlinjen för budgetansvar, attest, re-
dovisning och intern kontroll. Riktlinjen börjar gälla från 1 januari 
2020. 
 

2. Kommunfullmäktige upphäver tidigare reglemente för budgetansvar 
och attest (KS/2013:734). 
 

3. Kommunfullmäktige upphäver tidigare redovisningsreglemente 
(KS/2010:366). 
 

4. Kommunfullmäktige upphäver tidigare reglemente för intern kontroll 
(KS/2016:296). 
 

5. Kommunfullmäktige upphäver tidigare regler för användande av betal-
kort och drivmedelskort i Botkyrka kommun (KS/2018:188). 
 

6. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i mandat att inför varje nytt 
räkenskapsår vid behov fatta beslut om nya maxbelopp för beslutsat-
test. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 210 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till riktlinje för 
budgetansvar, attest, redovisning och intern kontroll. Den nya riktlinjen er-
sätter de nuvarande styrdokumenten avseende budgetansvar och attest, re-
dovisning, intern kontroll och betalkort och drivmedelskort. 
 
De största innehållsmässiga förändringarna jämfört med nuvarande styrdo-
kument finns inom attestområdet. Riktlinjen tydliggör vilka som har rätt att 
utse attestanter, rätten att attestera fakturor samt maxbelopp för attesträtt för 
olika befattningshavare. Riktlinjen beskriver övergripande hur tjänsteperso-
ner ska agera vid misstanke om oegentligheter i samband med attest. En för-
tydligande anvisning kommer att tas fram gällande detta. 
 
Riktlinjen fastslår regler för försäljning av kommunens egendom till an-
ställda, förtroendevalda och verksamheter där de har intressen. En sådan 
kommunövergripande bestämmelse saknas i dagsläget. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
10-02. 
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Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 185 

Avveckling av FoU Södertörn (KS/2019:738)  

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner avvecklingen av FoU Södertörn. 
 

2. Kommunfullmäktige godkänner att socialdirektör får i uppdrag att vid 
lämpliga tidpunkter besluta om avslutande av avtal i samband med av-
vecklingen. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 211 lämnat ett förslag till beslut. 
 
FoU Södertörn startades 1997. FoU-enheten finansieras gemensamt av soci-
alnämnder (eller motsvarande) i tio kommuner däribland Botkyrka kom-
mun. FoU Södertörn leds av en styrgrupp bestående av socialchefer från 
varje kommun. Kommunerna finansierar verksamheten tillsammans. FoU 
Södertörns syfte är att utifrån medborgarnas behov och ägarkommunernas 
uppdrag, bidra till en systematisk metod- och kunskapsutveckling inom 
funktionshinder- och individ- och familjeomsorgsområdet. 
 
Styrgruppen har låtit en extern konsult göra en översyn av FoU Södertörn. 
Översynen pekar på att FoU Södertörn de senaste fem åren inte gett sådana 
resultat som motiverar socialnämndens fortsatta medfinansiering.  
 
Förvaltningens bedömning är att den nuvarande modell som FoU Södertörn 
arbetar genom inte ger de resultat som krävs för att möta aktuella och fram-
tida utmaningar i kommunen. På grundval av detta uppfattar förvaltningen 
inte att det är ekonomiskt försvarbart att socialnämnden i Botkyrka kommun 
ska fortsätta att finansiera FoU Södertörn. Socialnämnden föreslås därför 
besluta att avveckla FoU Södertörn.  
 
Utöver den ledning som förvaltningen redan får från socialnämnden genom 
den beslutade riktlinjen Ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 
SN/2017:78 föreslås förvaltningen få i uppdrag att undersöka hur behovet 
av stöd för tillgång till kunskap kan säkras. 
 
Socialtjänsten står inför utmaningar när det gäller hur kunskapsstyrningen 
kan säkras utifrån den evidensbaserade praktikens behov. Detta är ett ut-
vecklingsområde som Södertörns kommuner måste finna former för tillsam-
mans med de regionala stödstrukturerna RSS på länsnivå. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
11-19. 
 
Socialnämnden behandlade ärendet 2019-11-12, § 209.  
 
Vård- och omsorgsnämnden behandlade ärendet 2019-11-18, § 69. 
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I debatten yttrar sig Niklas Gladh (MP) och Yngve RK Jönsson (M). 
 
Yrkanden 

Niklas Gladh (MP) och Yngve RK Jönsson (M) föreslår att kommunfull-
mäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 186 

Namnändring på tekniska nämnden och tekniska förvalt-
ningen (KS/2019:735) 

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att tekniska nämnden istället ska benäm-
nas teknik- och fastighetsnämnden. 
 

2. Kommunfullmäktige fastställer nytt reglemente för teknik- och fastig-
hetsnämnden. Reglementet börjar gälla från och med 2020-01-01. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 216 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Tekniska förvaltningen bildades 2015. Förslaget till beslut gällande nam-
nändring på nämnd och förvaltning föreslås för att tydliggöra att fastighets-
förvaltning och husbyggnad ingår i förvaltningen. Övriga verksamheter är 
teknik och logistik/städservice samt vatten och avlopp.  
 
Tekniska nämnden behandlade ärendet 2019-11-18, § 120. 
 
Tekniska förvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-10-31. 
 
I debatten yttrar sig Lena Ingren (S), Yusuf Aydin (KD), Per Börjel (TUP) 
och Yngve RK Jönsson (M). 
 
Yrkanden 

Lena Ingren (S), Yusuf Aydin (KD) och Per Börjel (TUP) föreslår att kom-
munfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 187 

Redovisning och utbetalning av partistöd 2020 
(KS/2019:349)  

 
Beslut 

1. Kommunfullmäktige har tagit del av de politiska partiernas redovis-
nings- och granskningsrapporter. 
 

2. Kommunfullmäktige beslutar att partistöd ska utbetalas för 2020 enligt 
riktlinjerna för partistöd. 
 

3. Kommunfullmäktige beslutar att betala ut partistöd enligt tabell i tjäns-
teskrivelse daterad 2019-08-26. 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 230 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Enligt riktlinjerna för partistöd ska kommunfullmäktige årligen besluta om 
utbetalning av partistöd för nästkommande kalenderår. Sedan 2014 har krav 
införts på att partierna årligen ska redovisa att partistödet har använts för att 
stärka partiernas ställning i den kommunala demokratin. Riktlinjerna för 
partistöd i Botkyrka kommun trädde i kraft den 1 januari 2015 och kravet på 
redovisning omfattar det partistöd som betalats ut av kommunen för 2015 
och framåt. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 188 

Svar på motion - Förvärva, sanera och exploatera attraktiv 
mark (TUP) (KS/2017:426) 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
Reservation 

Samtliga ledamöter för Tullingepartiet reserverar sig mot beslutet till för-
mån för eget förslag. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-10-07 § 169 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Anders Thorén (TUP) har vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-06-
20, § 152, lämnat motionen: Förvärva, sanera och exploatera attraktiv mark. 
Motionären anför att det är tråkigt att se attraktiva marklägen som är konta-
minerade. I den bästa av världar ska den som äger marken bekosta sanering-
en. Men om inte detta intresse finns från markägaren kan det vara motiverat 
att kommunen köper marken och tar ansvar för sanering för att sedan ex-
ploa-tera marken utifrån allmänhetens intressen. Kommunen bör därför för-
värva, sanera och exploatera den förorenade och instängslade marken som 
ligger in-till Tullingesjön vid Hamringe industriområde och söder om 
Tullinge Båtsällskap. Motionären föreslår att: 
 
 Berörd förvaltning får i uppdrag förvärva och sanera det instängslade 

området intill Tullinge Båtsällskap (TBS)  
 

 Berörda förvaltningar får i uppdrag att utreda möjligheterna att anlägga 
en öppen sjösättningsramp vid Hamringe Industricenter dit sjösättning 
av båtar och skotrar hänvisas. 

 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
09-25. 
 
I debatten yttrar sig Anders Thorén (TUP) och Gabriel Melki (S). 
 
Yrkanden 

Gabriel Melki (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommun-
styrelsens förslag att motionen ska avslås. 
 
Anders Thorén (TUP) föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäk-
tige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 189 

Svar på motion - Löpande ekonomisk uppföljning av drifts-
kostnaderna för Tullinge respektive övriga Botkyrka (TUP) 
(KS/2012:550)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Tullingepartiet och Sverigedemokraterna reserverar 
sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-10-07 § 170 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Den 13 december 2012 inkom Anders Thorén (TUP) med en motion avse-
ende löpande ekonomisk uppföljning av driftkostnaderna för Tullinge re-
spektive övriga Botkyrka. Motionären anser det viktigt att debatten om de 
ekonomiska konsekvenserna av en kommundelning grundar sig på aktuella 
och relevanta data. Därför vill motionären att varje förvaltning skall se över 
hur man till en rimlig kostnad kan komplettera budgetar och andra ekono-
miska uppföljningar fördelat på Tullinge respektive övriga Botkyrka. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
07-04. 
 
I debatten yttrar sig Anders Thorén (TUP), Ebba Östlin (S), Carl Wi-
dercrantz (TUP), Sara Sylvan (S), Lars Holmberg (SD) och Per Börjel 
(TUP). 
 
Yrkanden 

Ebba Östlin (S) och Sara Sylvan (S) föreslår att kommunfullmäktige beslu-
tar enligt kommunstyrelsens förslag att avslå motionen. 
 
Anders Thorén (TUP), Carl Widercrantz (TUP) och Lars Holmberg (SD) fö-
reslår att kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäk-
tige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag att avslå motionen röstar ja. 
 
Den som vill bifalla motionen röstar nej. 
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Voteringsresultat 

Med 45 ja-röster mot 18 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 
kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
 



2019-12-17 21:23:00 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 189. Svar på motion - Löpande ekonomisk uppföljning av driftskostnaderna för 
Tullinge respektive övriga Botkyrka (TUP) 
 
Ja:45 Nej:18 Avstår:10 Inte röstat:2 

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Avstår

Stina Lundgren (M) Avstår

Willy Viitala (M) Avstår

Yngve RK Jönsson (M) Ej röst

Carl Baker (M) Avstår

Andrei Ignat (M) Ej röst

Ufuk Sen (M) Avstår

Solveig Nilsson (M) Avstår

Gül Alci (M) Avstår



Mehmet Kulbay (M) Avstår

Boban Pejcic (M) Avstår

Anders Thorén (TUP) Nej

Camilla Jägemalm (TUP) Nej

Carl Widercrantz (TUP) Nej

Per Börjel (TUP) Nej

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Nej

Christian Wagner (TUP) Nej

Fredrik Ahlinder (TUP) Nej

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja



Johan Lunnelie (C) Ja

Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Avstår

Thomas Karlsson (TUP) Nej

Ebtesam Zino (KD) Ja

Leena-Karie Zetterlund Nilsson (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Kristina Dellrud (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:73 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 190 

Svar på motion - Fler infartsparkeringar i Tullinge (L) 
(KS/2018:390)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige återremitterar ärendet enligt kommunallagens 
regler om minoritetsåterremiss med Tullingepartiets motivering i bi-
laga. 
 

Sammanfattning  

Kommunstyrelsen har 2019-10-25 § 193 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Lars Johansson (L) har vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-05-31, 
§ 132, lämnat motionen: ”Fler infartsparkeringar i Tullinge”. Motionären fö-
reslår att kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden och dess för-
valtning i uppdrag att anlägga fler infartsparkeringar i Tullinge. 
 
Samhällsbyggnadsförvaltningen behandlade ärendet 2019-09-24, § 298. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
10-14. 
 
Motivering 

Mittenmajoriteten håller med motionären om att det ska vara lätt att resa 
rätt. Behovet av infartsparkeringar i Tullinge kommer att hanteras i och med 
planprogram för centrala Tullinge. I samband med att ärendet var uppe i 
samhällsbyggnadsnämnden lades även följande uppdrag till samhällsbygg-
nadsförvaltningen: 
 
”Samhällsbyggnadsnämnden beslutar för egen del att uppdra till samhälls-
byggnadsförvaltningen att i samarbete med regionens trafikförvaltning ut-
reda ifall en lämplig lösning för parkering kan ske med hjälp av regionens så 
kallade accesskort”. 
 
I debatten yttrar sig Ing-Marie Viklund (L), Gabriel Melki (S), Per Börjel 
(TUP), Andrei Ignat (M), Roland Forsman (TUP) och Per Börjel (TUP). 
 
Yrkanden 

Gabriel Melki (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommun-
styrelsens förslag att motionen ska anses besvarad. 
 
Per Börjel (TUP) föreslår att kommunfullmäktige i första hand återremitte-
rar ärendet och i andra hand att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrel-
sens förslag, bilaga, med motiveringen: 
 

att ärendet återremitteras till samhällsbyggnadsförvaltningen för vidare 
beredning av hur fler platser för infartsparkeringar kan skapas i Tull-
inge. 
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Gabriel Melki (S) föreslår kommunfullmäktige avslå förslaget om återre-
miss. 
 
Andrei Ignat (M) föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer först förslaget om återremiss mot att ärendet ska avgöras 
idag under proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att ären-
det ska avgöras idag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill att ärendet ska avgöras idag röstar ja. 
 
Den som vill återremittera ärendet röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 45 ja-röster mot 30 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att ärendet 
ska återremitteras, bilaga. 
 
Protokollsanteckning 

Gabriel Melki (S) och Ing-Marie Viklund (L) anmäler följande proto-
kollsanteckning: 
 

Samhällsbyggnadsnämnden gjorde 2017 en genomlysning/utredning av 
infartsparkeringar i centrala Tullinge och arbetar kontinuerligt med att 
eventuellt möjliggöra nya parkeringsplatser. Därmed anser vi att det 
inte föreligger några skäl till att utreda frågan på nytt. Utan arbete på-
går. Vidare kommer man att undersöka om det går att använda de om-
råden som anges i motionen som tillfälliga parkeringar under genomfö-
randet av planprogrammet. 

 
 



2019-12-17 21:35:56 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 190. Svar på motion - Fler infartsparkeringar i Tullinge (L)  
 
Ja:45 Nej:30 Avstår:0  

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Nej

Stina Lundgren (M) Nej

Willy Viitala (M) Nej

Yngve RK Jönsson (M) Nej

Carl Baker (M) Nej

Andrei Ignat (M) Nej

Ufuk Sen (M) Nej

Solveig Nilsson (M) Nej

Gül Alci (M) Nej

Mehmet Kulbay (M) Nej



Boban Pejcic (M) Nej

Anders Thorén (TUP) Nej

Camilla Jägemalm (TUP) Nej

Carl Widercrantz (TUP) Nej

Per Börjel (TUP) Nej

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Nej

Christian Wagner (TUP) Nej

Fredrik Ahlinder (TUP) Nej

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja

Johan Lunnelie (C) Ja



Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Nej

Thomas Karlsson (TUP) Nej

Ebtesam Zino (KD) Ja

Leena-Karie Zetterlund Nilsson (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Kristina Dellrud (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:75 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 191 

Svar på motion - Förhållningsregler i skolan och uppföran-
dekod (M) (KS/2019:132)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 212 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Willy Viitala (M), Gül Alci (M) och Carl Baker (M) har vid kommunfull-
mäktiges sammanträde 2019-02-21, § 44, lämnat motionen: ”Förhållnings-
regler i skolan och uppförandekod”. Motionärerna menar att ett av de större 
problemen man finner i svensk skola är att många lärare inte får vara lärare 
fullt ut, utan ofta istället får arbeta med uppfostran. 
 
Motionärerna anser att det finns åtgärder som skolor och kommuner kan ta 
till för att åstadkomma en bättre skolgång för elever, lärare och föräldrar. En 
sådan åtgärd är införandet av kommunala riktlinjer kring förhållningsregler 
och uppförandekod i kommunens samtliga skolor. 
 
Motionärerna föreslår därmed att: 
 
Kommunfullmäktige ger utbildningsnämnden i uppdrag att utreda upprät-
tandet av ett regelverk med förhållningsregler och uppförandekod som skall 
gälla för kommunens samtliga skolor. 
 
Utbildningsnämnden behandlade ärendet 2019-10-15, § 98. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
11-12. 
 
Motivering 

För Mittenmajoriteten är det främsta målet att eleverna i Botkyrkas skolor 
lyckas med sina studier och får goda resultat. 
För att möjliggöra för eleverna att lyckas med sina studier fattade utbild-
ningsnämnden den 3 september beslut om riktlinjer för ökad trygghet och 
studiero. 
 
Syftet med riktlinjerna är att konkretisera hur Botkyrkas kommunala skolor 
arbetar för ökad trygghet och studiero. Riktlinjerna gäller för förskoleklass-
en, grundskolan, grundsärskolan, fritidshemmen, gymnasieskolan och gym-
nasiesärskolan. De ska stötta skolor, elever och vårdnadshavare att tillsam-
mans skapa en lugn och trygg lärmiljö. 
 
Alla skolor i Botkyrka ska arbeta förebyggande för att åstadkomma trygghet 
och studiero. För att nå dit ska skolan arbeta med attityder, normer och be-
teenden. Skolans ordningsregler ska vara kända och efterlevas. Arbetet med 
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trygghet och studiero är en viktig del i skolans systematiska kvalitetsarbete 
och bidrar till en god lärmiljö.  
 
För att åstadkomma trygghet och studiero är det viktigt att engagera och 
samarbeta med vårdnadshavare. 
 
I debatten yttrar sig Willy Viitala (M), Robert Stenkvist (SD), Ronnie An-
derson (V), Ing-Marie Viklund (L) och Emanuel Ksiazkiewicz (S). 
 
Yrkanden 

Emanuel Ksiazkiewicz (S) och Robert Stenkvist (SD) föreslår att kommun-
fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag att motionen ska anses 
besvarad. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 192 

Svar på motion - Säkerställ likvärdighet gällande kränkande 
behandling (M) (KS/2019:131) 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Sverigedemokraterna reserverar 
sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 213 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Willy Viitala (M) och Gül Alci (M) har vid kommunfullmäktiges samman-
träde 2019-02-21, § 44, lämnat motionen: ”Säkerställ likvärdighet gällande 
kränkande behandlingar”. Motionärerna anför att trygga och välmående ele-
ver samt arbetsro i klassrummen är en förutsättning för att elever ska klara 
skolan med framgång. Därför är det oroande att den psykiska ohälsan bland 
ungdomar i högstadiet och gymnasiet ökar, menar motionärerna. Detta är en 
utveckling som måste vändas. 
 
Motionärerna menar att skolan ska garantera en lugn och trygg arbetsmiljö 
med ordning och reda. Vidare anförs att alla skolor ska ha en fungerande li-
kabehandlingsplan mot mobbning och våld och att redan inrättad konse-
kvenstrappa efterlevs, i syfte att säkerställa att alla elever som utsätts för 
kränkande behandling hanteras på ett likvärdigt sätt. 
 
Därför föreslår motionärerna att: 
 
Kommunfullmäktige ger utbildningsnämnden i uppdrag att utreda hur vi kan 
säkerställa att konsekvenstrappan alltid följs i alla skolor och alla brott alltid 
polisanmäls i alla skolor. 
 
Utbildningsnämnden behandlade ärendet 2019-10-15, § 97 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
11-12. 
 
I debatten yttrar sig Willy Viitala (M), Emanuel Ksiazkiewicz (S), Gül Alci 
(M), Alexandra Tuvell (SD), Margaretha Zethraeus (TUP) och Bekir Uzunel 
(V). 
 
Yrkanden 

Emanuel Ksiazkiewicz (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag att motionen ska anses besvarad. 
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Willy Viitala (M), Gül Alci (M) och Alexandra Tuvell (SD) föreslår att 
kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäk-
tige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag att motionen ska anses be-
svarad röstar ja. 
 
Den som vill bifalla motionen röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 45 ja-röster mot 21 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 
kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
 



2019-12-17 22:01:45 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 192. Svar på motion - Säkerställ likvärdighet gällande kränkande behandling (M)  
 
Ja:45 Nej:21 Avstår:9  

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Nej

Stina Lundgren (M) Nej

Willy Viitala (M) Nej

Yngve RK Jönsson (M) Nej

Carl Baker (M) Nej

Ufuk Sen (M) Nej

Solveig Nilsson (M) Nej

Gül Alci (M) Nej

Boban Pejcic (M) Nej

Anders Thorén (TUP) Avstår



Camilla Jägemalm (TUP) Avstår

Carl Widercrantz (TUP) Avstår

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Avstår

Rita Ilomäki (TUP) Avstår

Fredrik Ahlinder (TUP) Avstår

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja

Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja

Johan Lunnelie (C) Ja

Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Nej



Michael Erikson (M) Nej

Helle Larsson (M) Nej

Thomas Karlsson (TUP) Avstår

Roland Forsman (TUP) Avstår

Margareta Zethraeus (TUP) Avstår

Monica Brundin (V) Ja

Ebtesam Zino (KD) Ja

Leena-Karie Zetterlund Nilsson (KD) Ja

Niklas Gladh (MP) Ja

Kristina Dellrud (MP) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:75 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 193 

Svar på medborgarförslag - Kameraövervakning vid pen-
deltågets cykelparkering i Tullinge (KS/2018:468)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat. 
 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Tullingepartiet och Sverigedemokra-
terna reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 214 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-09-27, § 179, mottogs med-
borgarförslaget: Kameraövervakning vid pendeltågets cykelparkering i Tull-
inge. Förslagsställaren anför behov av kameraövervakning vid cykelparke-
ringen i Tullinge, då fler cyklar blivit stulna på denna plats. Dessutom me-
nar förslagsställaren att platsen skulle upplevas som ett tryggare ställe att 
parkera cykeln på om parkeringen skulle kameraövervakas. 
 
Botkyrka kommun är markägare av den plats som pekas ut av förslagsställa-
ren. Eftersom kommunen är markägare och är en sådan myndighet som an-
ses utföra uppgifter av allmänt intresse så behöver kommunen ansöka om 
tillstånd för kamerabevakning, enligt kameraövervakningslagen. 
Kamerabevakning vid cykelparkering kan anses rymmas inom begreppet 
allmänt intresse. 
 
Den information som genereras vid kamerabevakning utgör en personupp-
gift. Detta medför att kommunen behöver koppla bevakningsverksamheten 
till en rättslig grund i dataskyddsförordningen (GDPR) för att få behandla 
personuppgiften. Utan rättslig grund är personuppgiftsbehandlingen inte 
laglig ur ett GDPR-hänseende. Den rättsliga grund som kommunen skulle 
kunna använda sig av i detta fall är Myndighetsutövning och uppgift av all-
mänt intresse. Det vill säga att det kan vara av allmänt intresse att samla in 
personuppgifter i syfte att förebygga cykelstölder. 
 
Själva bedömningen om tillstånd beviljas eller inte görs av datainspektion-
en. Datainspektionen viktar då skydd av den enskildes personliga integritet 
mot den bevakningsåtgärd som myndigheten/kommunen ansöker om.  
Utfallet är alltså inget som kommunen kan råda över.  
 
Kommunfullmäktige gav kommunstyrelsen i uppdrag 2018-01-25, § 12, att i 
samverkan med polisen undersöka möjligheter till ett utökat nyttjande av 
trygghetskameror i kommunen. Polisen har också ett pågående  
projekt på ett nationellt plan med uppsättning av kameror i av polisen 
definierade utsatta områden, ett arbete som just nu pågår i Södertälje  
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kommun, men är sedan tänkt att fortsätta till Botkyrka kommun. Polisen 
framhåller att kameraövervakning ska ses som ett komplement till övriga 
brottsförebyggande åtgärder. Utöver det behöver en helhetsanalys över plat-
sen Botkyrka göras för analys och beslut om var kameror ska sättas upp och 
vilket syfte de avser uppnå och vilka andra brottsförebyggande åtgärder som 
kan behövas kring specifika platser jämte kameraövervakning. 
Kommunledningsförvaltningen anser att resultatet av dessa utredningar bör 
inväntas innan beslut fattas. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
10-17. 
 
I debatten yttrar sig Ebba Östlin (S), Stina Lundgren (M), Carl Widercrantz 
(TUP), Martin Inglot (SD), Gabriel Melki (S) och Per Börjel (TUP). 
 
Yrkanden 

Stina Lundgren (M), Carl Widercrantz (TUP), Martin Inglot (SD) och Per 
Börjel (TUP) föreslår att kommunfullmäktige avslår kommunstyrelsens för-
slag och bifaller medborgarförslaget. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot bifall till medborgarför-
slaget och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Votering 

Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktige godkänner följande vo-
teringsproposition: 
 
Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag röstar ja. 
 
Den som vill bifalla medborgarförslaget röstar nej. 
 
Voteringsresultat 

Med 45 ja-röster mot 30 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 
kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
 



2019-12-17 19:10:22 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: § 193. Svar på medborgarförslag - Kameraövervakning vid pendeltågets 
cykelparkering i Tullinge 
 
Ja:45 Nej:30 Avstår:0  

Namn Röst

Ebba Östlin (S) Ja

Gabriel Melki (S) Ja

Yasemin Ergül (S) Ja

Juliana Lahdou (S) Ja

Lena Ingren (S) Ja

Mattias Gökinan (S) Ja

Tuva Lund (S) Ja

Emanuel Ksiazkiewicz (S) Ja

Maria Gawell Skog (S) Ja

Christina Zedell (S) Ja

Marcus Ekman (S) Ja

Diana Hildingsson (S) Ja

Robert Aslan (S) Ja

Taina Virta (S) Ja

Olle Westberg (S) Ja

Shafqat Khatana (S) Ja

Tobias Ginman (S) Ja

Nina Lehtola (S) Ja

Sara Sylvan (S) Ja

Jimmy Baker (M) Nej

Stina Lundgren (M) Nej

Willy Viitala (M) Nej

Yngve RK Jönsson (M) Nej

Carl Baker (M) Nej

Andrei Ignat (M) Nej

Ufuk Sen (M) Nej

Solveig Nilsson (M) Nej

Gül Alci (M) Nej



Mehmet Kulbay (M) Nej

Boban Pejcic (M) Nej

Anders Thorén (TUP) Nej

Camilla Jägemalm (TUP) Nej

Carl Widercrantz (TUP) Nej

Per Börjel (TUP) Nej

Nils-Bertil Carlson Estrada (TUP) Nej

Rita Ilomäki (TUP) Nej

Christian Wagner (TUP) Nej

Fredrik Ahlinder (TUP) Nej

Robert Stenkvist (SD) Nej

Östen Granberg (SD) Nej

Martin Inglot (SD) Nej

Niklas Lekander (SD) Nej

Lars Holmberg (SD) Nej

Sergius Peter Himmelving (SD) Nej

Alexandra Tuvell (SD) Nej

Anneli Andersen (SD) Nej

Johan Holmberg (SD) Nej

Mats Einarsson (V) Ja

Kerstin Amelin (V) Ja

Yrsa Rasmussen (V) Ja

Bekir Uzunel (V) Ja

Pia Carlson (V) Ja

Ronnie Anderson (V) Ja

Marit Normasdotter (V) Ja

Aday Bethkinne (KD) Ja

Aram El Khoury (KD) Ja

Yusuf Aydin (KD) Ja

Caroline Blom (KD) Ja

Deniz Bulduk (MP) Ja

Myrna Persson (MP) Ja

Christina Karlsson (MP) Ja

Asiah Altjewa (MP) Ja

Stig Bjernerup (L) Ja



Caroline Rhawi (L) Ja

Dag Ahlse (C) Ja

Johan Lunnelie (C) Ja

Tomas Bergqvist (S) Ja

Bo Johansson (S) Ja

Elias Tony (S) Ja

Åsa Bruto (S) Ja

Bengt Kring (M) Nej

Thomas Karlsson (TUP) Nej

Ebtesam Zino (KD) Ja

Eber Vikström (KD) Ja

Helene Wåhleman (L) Ja

 
Totalt antal röstande:75 
Potentiellt antal röstande:75 
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§ 194 

Svar på medborgarförslag - Ordna fältassistenter för tryg-
gare kvällar i Tullinge (KS/2018:627) 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget vara besvarat.  
 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har 2019-11-22 § 215 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2018-11-22, § 219 medborgarförslaget ”Ordna 
fältassistenter för tryggare kvällar i Tullinge”. Förslagsställaren upplever en 
ökad kriminalitet och otrygghet i Tullinge och ser med oro på antalet ung-
domar som vistas utomhus kvällstid. Med anledning av detta föreslås en ök-
ning av fältassistenter i Tullinge som kan vara verksamma i området primärt 
under helgkvällar. Vidare ser förslagsställaren ett behov av att infor-
mera/utbilda ungdomar om vad som händer om ett brott begås. Det är av 
stort vikt att i ett tidigt skede informera barn i riskzonen för vad konsekven-
serna kan bli. För barn och föräldrar som av olika anledningar kommer i 
kontakt med socialtjänst eller polis, bör en obligatorisk utbildning följa, fö-
reslår förslagsställaren. 
 
Kommunledningsförvaltningen har berett yttrandet i samråd med socialför-
valtningen. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i tjänsteskrivelse 2019-
01-07. 
 
I debatten yttrar sig Ebba Östlin (S) och Anders Thorén (TUP). 
 
Yrkande 

Ebba Östlin (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunsty-
relsens förslag. 
 
Propositionsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är kom-
munstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Särskilt yttrande 

Anders Thorén (TUP) hänvisar till Tullingepartiets särskilda yttrande i 
kommunstyrelsen. 
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§ 195 

Anmälningsärenden (KS/2019:12, KS/2019:16)  

 
Följande ärende anmäls: 
 
Länsstyrelsen i Stockholms beslut 2019-12-05 att utse: 
 
Taina Virta (S) till ny ledamot i kommunfullmäktige efter Inger Ros (S). 
 
Eva Wedberg (S) till ny ersättare i kommunfullmäktige. 
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§ 196 

Avsägelser och fyllnadsval (KS/2019:16)  

 
Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna och hemställer hos Läns-
styrelsen i Stockholm om ny sammanräkning efter Thomas Vakili (S) 
och förrättar val enligt nedan samt bordlägger övriga val. 

 
Ärendet 

Följande avsägelser anmäls: 
 
Thomas Vakili (S), ledamot i kommunfullmäktige. 
 
Amra Bajric (V), ledamot i kultur- och fritidsnämnden. 
 
Thomas Vakili (S), ledamot i utbildningsnämnden. 
 
Maroun Assaly (SD), suppleant i AB Alfågeln. 
 
Maroun Assaly (SD), suppleant i AB Botkyrkabyggen. 
 
Maroun Assaly (SD), suppleant i Förbandet 2 AB. 
 
Kommunfullmäktige förrättar följande val: 
 
AB ALFÅGELN t o m årsstämman 2023 
Suppleant efter Maroun Assaly (SD) 
 
Robert Stenkvist (SD) 
 
AB BOTKYRKABYGGEN t o m årsstämman 2023 
Suppleant efter Maroun Assaly (SD) 
 
Robert Stenkvist (SD) 
 
FÖRBANDET 2 AB t o m årsstämman 2023 
Suppleant efter Maroun Assaly (SD) 
 
Robert Stenkvist (SD) 
 
UTBILDNINGSNÄMNDEN t o m 2022-12-31 
Ledamot efter Anna Gestblom Bottner (M) 
 
Gül Alci (M) 
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UTBILDNINGSNÄMNDEN t o m 2022-12-31 
Ersättare efter Eva Blomqvist (M) 
 
Helle Larsson (M) 
 
Kommunfullmäktige bordlägger följande val: 
 
ARBETSMARKNADS- OCH VUXENUTBILDNINGSNÄMNDEN t o m 
2022-12-31 
Ledamot efter Nils Ahlin (SD) 
 
GODE MÄN TÄTORTSFÖRHÅLLANDEN t o m 2022-12-31 
God man på vakant plats (S) 
 
GODE MÄN TÄTORTSFÖRHÅLLANDEN t o m 2022-12-31 
God man på vakant plats (MP) 
 
HÅGELBYPARKEN AB, fr o m årsstämman 2019 t o m årsstämman 2023 
Ledamot efter Nils Ahlin (SD) 
 
KOMMUNSTYRELSEN t o m 2022-10-14 
Ersättare efter Inger Ros (S) 
 
KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN t o m 2022-12-31 
Ledamot efter Amra Bajric (V) 
 
SOCIALNÄMNDEN t o m 2022-12-31 
Ersättare efter Anna Marmlind (TUP) 
 
SYDVÄSTRA STOCKHOLMSREGIONENS VA-VERKS AB t o m års-
stämman 2023 
Lekmannarevisor efter Per Ahlin (SD) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2019-12-31 
Nämndeman efter Yasemin Ergül (S) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2019-12-31 
Nämndeman efter Åke Blid (S) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2019-12-31 
Nämndeman efter Esra Kisa (MP) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2019-12-31 
Nämndeman efter Elisabeth Nobuoka Nordin (MP) 
 
TILLVÄXT BOTKYRKA AB, fr o m årsstämman 2019 t o m årsstämman 
2023 
Ledamot efter Kevin Ryan (Opol) 
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UPPLEV BOTKYRKA AB, fr o m årsstämman 2019 t o m årsstämman 
2023 
Ledamot efter Nils Ahlin (SD) 
 
UTBILDNINGSNÄMNDEN t o m 2022-12-31 
Ledamot efter Thomas Vakili (S) 
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§ 197 

Enkel fråga (SD) (KS/2019:720) 

 
Beslut 

Den enkla frågan är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Robert Stenkvist (SD) ställer en enkel fråga till kommunstyrelsens ordfö-
rande om problemen i Botkyrka med ständiga bilbränder. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin (S) besvarar frågan. 
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§ 198 

Enkel fråga (M) (KS/2019:775) 

 
Beslut 

Den enkla frågan är besvarad. 
 
Sammanfattning 

Willy Viitala (M) ställer en enkel fråga till utbildningsnämndens ordförande 
om meritvärdesökningen och risken för betygsinflation. 
 
Utbildningsnämndens ordförande Emanuel Ksiazkiewicz (S) besvarar frå-
gan. 
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§ 199 

Ny interpellation 

 
Beslut 

Interpellationen överlämnas till samhällsbyggnadsnämndens ordfö-
rande för besvararande vid nästkommande sammanträde. 

 
Sammanfattning 

Följande interpellation ställs: 
 
Till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 
 
- Angående vägarbetet mellan Tumba och Tullinge 
Dnr KS/2019:803 
 
 
 



Botkyrka kommun 
Kommunfullmäktige 2019-12-17 

Namn Parti Närvaro Tid Ersättare 
Vakanta 
ärenden

Ebba Östlin S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Gabriel Melki S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Yasemin Ergül S 04:39:51 
17:37 -
22:17

   

Serkan Köse S 00:00:00   

Tomas Bergqvist S § 171, 172, 173, 174, 
175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 
181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 
189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

 

Juliana Lahdou S 04:25:54 
17:51 -
22:17

   

Youbert Aziz S 00:00:00   

Bo Johansson S § 171, 172, 173, 174, 
175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 
181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 
189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

 

Lena Ingren S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Mattias 
Gökinan 

S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Tuva Lund S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Emanuel 
Ksiazkiewicz 

S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Maria Gawell 
Skog 

S 03:53:19 
18:23 -
22:17

Maria Mendoza S § 171, 172  

Thomas Vakili S 00:00:00   

Elias Tony S § 171, 172, 173, 174, 175, 
176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 
182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 199 

 

Christina Zedell S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   

Marcus Ekman S 04:30:57 
17:46 -
22:17

   

Diana 
Hildingsson 

S 04:40:53 
17:30 -
22:17

   



Robert Aslan S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Taina Virta S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Olle Westberg S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Shafqat 
Khatana 

S 04:27:42 
17:49 -
22:17

   

Tobias Ginman S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Nina Lehtola S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Jens Sjöstrom S 00:00:00   

Åsa Bruto S § 171, 172, 173, 174, 175, 
176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 
182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 199 

 

Sara Sylvan S 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Jimmy Baker M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Stina Lundgren M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Willy Viitala M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Kia Hjelte M 00:00:00   

Bengt Kring M § 171, 172, 173, 174, 
175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 
181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 
189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

 

Yngve RK 
Jönsson 

M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Carl Baker M 03:53:37 
18:23 -
22:17

Michael Erikson M § 171, 172  

Andrei Ignat M 04:00:29 
17:30 -
21:36

Michael Erikson M § 191, 192, 195, 
196, 197

 

Ufuk Sen M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Solveig Nilsson M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Gül Alci M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   



Mehmet 
Kulbay 

M 03:55:55 
17:50 -
21:46

Helle Larsson M § 192, 195, 196, 197  

Boban Pejcic M 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Anders Thorén TUP 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Camilla 
Jägemalm 

TUP 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Carl 
Widercrantz 

TUP 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Karin 
Nakamura 
Lindholm 

TUP 00:00:32 
22:16 -
22:17 

Thomas Karlsson TUP § 171, 172, 173, 
174, 175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 
180, 181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 
188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 
198, 199

 

Per Börjel TUP 04:10:49 
17:30 -
21:47

Margareta Zethraeus TUP § 192, 195, 
196, 197

 

Nils-Bertil 
Carlson Estrada 

TUP 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Rita Ilomäki TUP 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Christian 
Wagner 

TUP 04:10:35 
17:30 -
21:46

Roland Forsman TUP § 192, 195, 196, 
197, 198, 199

 

Fredrik 
Ahlinder 

TUP 04:02:02 
18:15 -
22:17

Margareta Zethraeus TUP § 171, 172  

Robert 
Stenkvist 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Östen Granberg SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Martin Inglot SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Niklas 
Lekander 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Lars Holmberg SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Sergius Peter 
Himmelving 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Alexandra 
Tuvell 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Anneli 
Andersen 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   



Johan 
Holmberg 

SD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Mats Einarsson V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Kerstin Amelin V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Yrsa 
Rasmussen 

V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Bekir Uzunel V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Pia Carlson V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Ronnie 
Anderson 

V 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Marit 
Normasdotter 

V 04:11:08 
17:30 -
21:47

Monica Brundin V § 192, 195, 196, 197  

Aday 
Bethkinne 

KD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Aram El 
Khoury 

KD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Stefan Dayne KD 00:00:00   

Ebtesam Zino KD § 171, 172, 173, 174, 
175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 
181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 
189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

 

Yusuf Aydin KD 04:40:54 
17:30 -
22:17

   

Caroline Blom KD 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

Markus Rydell KD 00:00:00   

Eber Vikström KD § 171, 172, 172, 173, 
174, 175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 
180, 181 
Leena-Karie Zetterlund Nilsson KD § 
181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 
189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

 

Deniz Bulduk MP 04:40:55 
17:30 -
19:20 

Niklas Gladh MP § 178, 179, 180, 181, 
182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 199 

 

Myrna Persson MP 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

Christina 
Karlsson 

MP 04:40:55 
17:30 -
22:17

   



Asiah Altjewa MP 02:58:30 
17:30 -
20:34 

Kristina Dellrud MP § 180, 181, 182, 
183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 190, 
191, 192, 195, 196, 197, 198, 199 

 

Stig Bjernerup L 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

Caroline Rhawi L 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

Lars Johansson L 00:00:00   

Helene Wåhleman L § 171, 172, 173, 
174, 175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 
180, 181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 
188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 
198, 199

 

Dag Ahlse C 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

Johan Lunnelie C 04:40:55 
17:30 -
22:17

   

 



Botkyrka kommun 
Kommunfullmäktige 2019-12-17 

Sammanträdestid: 2019-12-17 17:30:19 - 2019-12-17 22:17:14

Namn Parti Närvaro Tid Ersatte

Adnan Issa S 00:00:00   

Melissa Besara S 00:00:00   

Tomas 
Bergqvist 

S 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Serkan Köse S § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 
193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 
185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 
197, 198, 199

Bo Johansson S 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Youbert Aziz § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 193, 
194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 185, 
186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 
198, 199

Maria Mendoza S 04:40:55 
17:30 -
22:17

Maria Gawell Skog S § 171, 172 

Elias Tony S 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Thomas Vakili S § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 
193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 
185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 
197, 198, 199

Leyla Öztürk S 00:00:00   

Åsa Bruto S 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Jens Sjöstrom S § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 
193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 
185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 
197, 198, 199

Jean-Pierre 
Zune 

S 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Selda Elcim S 00:00:00   

Anders 
Gustafzon 

S 00:00:00     

Eva Wedberg S 00:00:00   

Bengt Kring M 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Kia Hjelte M § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 193, 
194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 185, 
186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 
198, 199

Michael 
Erikson 

M 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Carl Baker M § 171, 172 
Andrei Ignat M § 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199

Helle Larsson M 04:40:55 
17:30 -
22:17

Mehmet Kulbay M § 192, 195, 196, 197, 198, 199

Lennart 
Lauberg 

M 04:40:55 
17:30 -
22:17

  



Marie Spennare M 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Johan Fredin M 00:00:00   

Josefin 
Norrgård 

TUP 00:00:00     

Thomas 
Karlsson 

TUP 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Karin Nakamura Lindholm TUP § 171, 172, 173, 
174, 175, 176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 
182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 
192, 195, 196, 197, 198, 199

Pia Markie 
Ghareb 

TUP 00:00:00     

Roland 
Forsman 

TUP 04:00:01 
18:17 -
22:17

Christian Wagner TUP § 192, 195, 196, 197, 198, 
199

Margareta 
Zethraeus 

TUP 04:40:55 
17:30 -
22:17

Fredrik Ahlinder TUP § 171, 172 
Per Börjel TUP § 192, 195, 196, 197, 198, 199

Anne 
Rosensvärd 

SD 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Kristoffer 
Szubzda 

SD 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Inger Tuvell SD 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Stefan 
Andersen 

SD 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Maroun 
Assalay 

SD 00:00:00     

Monica 
Brundin 

V 04:40:55 
17:30 -
22:17

Marit Normasdotter V § 192, 195, 196, 197, 198, 
199

Therese 
Karlsson 

V 03:09:51 
17:30 -
20:46

  

Andrea Molin 
Storbjörk 

V 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Fredrik 
Andersson-Tay 

V 00:00:00     

Ebtesam Zino KD 04:29:27 
17:47 -
22:17 

Stefan Dayne KD § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 
193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 
185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 
197, 198, 199

Eber Vikström KD 03:20:19 
17:30 -
20:56

Markus Rydell KD § 171, 172, 173, 174, 175, 
176, 193, 194, 177, 178, 179, 180, 181 

Leena-Karie 
Zetterlund 
Nilsson 

KD 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Markus Rydell KD § 182, 183, 184, 185, 186, 
187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 198, 
199



Niklas Gladh MP 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Deniz Bulduk MP § 178, 179, 180, 181, 182, 183, 
184, 185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 
196, 197, 198, 199

Kristina 
Dellrud 

MP 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Asiah Altjewa MP § 180, 181, 182, 183, 184, 185, 
186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 197, 
198, 199

Helene 
Wåhleman 

L 04:40:55 
17:30 -
22:17 

Lars Johansson L § 171, 172, 173, 174, 175, 176, 
193, 194, 177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 
185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 192, 195, 196, 
197, 198, 199

Ing-Marie 
Viklund 

L 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Eva Lundholm C 04:00:21 
18:16 -
22:17

  

Camilla 
Eriksson 

C 04:40:55 
17:30 -
22:17

  

Jens Vollmer L 04:40:55 
17:30 -
22:17
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